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Vragen van het lid Dobbe (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn
en Sport over het bericht «Jos de Blok: «VWS en NZa hebben Buurtzorg
stelselmatig buitengesloten»» (ingezonden 7 mei 2024).

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Jos de Blok: «VWS en NZa hebben
Buurtzorg stelselmatig buitengesloten»»?1

Vraag 2
Hoe rijmt u de reactie van Buurtzorg met uw eerdere uitspraak «De NZa en
Buurtzorg zijn het eens over de stip op de horizon»?2

Vraag 3
In hoeverre is er bij het vaststellen van de plannen voor de toekomst van de
wijkverpleging gekeken naar het systeem Omaha? Hoe reageert u op de
stelling van Jos de Blok dat voorspelbaarheid van Omaha veel groter is dan
die van de cliëntprofielen?

Vraag 4
Wat is volgens de Nederlandse Zorgautoriteit (NZa) het verwachte verschil in
administratietijd voor zorgverleners in de wijkverpleging tussen Omaha en de
cliëntprofielen?

Vraag 5
Hoe reageert u op de stelling van Jos de Blok dat Duitsland, België en
Denemarken «juist terugkomen van systemen die lijken op cliëntprofielen»?

Vraag 6
Bent u bereid om alle vragen apart te beantwoorden?

1 Zorgvisie, 2 mei 2024, «Jos de Blok: «VWS en NZa hebben Buurtzorg stelselmatig buitenge-
sloten»» (https://www.zorgvisie.nl/jos-de-blok-vws-en-nza-hebben-buurtzorg-stelselmatig-
buitengesloten/)

2 Kamerstuk 23 235, nr. 240
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